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Projekt        

RM.0002.7.2024 

Protokół nr VII/2024 

z obrad VII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie 

w dniu 30 października 2024 r. 

w Sali Obrad Rady Miejskiej w Rzgowie, pl. 500-lecia 22, 95-030 Rzgów 

 

Ad.1.  

Obrady VII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie otworzył o godz. 09:02 Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Rzgowie Jarosław Świerczyński. Sesja zwołana została na godz. 09:00.  

 

Przewodniczący rady Jarosław Świerczyński powitał Burmistrza Rzgowa Mateusza 

Kamińskiego, Z-cę Burmistrza Monikę Pawlik, Skarbnika Miasta Annę Czarnocką, 

Komendanta Komisariatu Policji w Rzgowie, Kierowników Referatów z Urzędu Miejskiego  

i jednostek organizacyjnych gminy Rzgów, sołtysów oraz poinformował, że obrady VII sesji 

są transmitowane na żywo, natomiast nagranie z obrad sesji jest utrwalane i udostępniane w 

Internecie.    

 

Obsługę prawną zapewniał radca prawny Maciej Kozerski.  

 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński szczególnie powitał nowo wybranych sołtysów, 

ponieważ zakończyły się zebrania wyborcze na kadencję 2024-2029, w związku z czym wraz 

z Burmistrzem przygotowali drobny upominek z tej okazji.  

Burmistrz Rzgowa Mateusz Kamiński przedstawił z imienia i nazwiska wszystkich sołtysów w 

kadencji 2024-2029. 

 

Ad.2.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rzgowie Jarosław Świerczyński poinformował, że na 

ustawowy stan Rady – 15 radnych – obecnych jest 15 radnych i stwierdził prawomocność 

obrad. Lista obecności radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad.3.  

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński na podstawie §17 Statutu Gminy Rzgów zgłosił 

na sekretarza obrad kandydaturę radnego Pawła Redzynię.  

W głosowaniu: 13 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”, Rada Miejska w Rzgowie 

wyraziła zgodę na powołanie sekretarza obrad radnego Pawła Redzynię. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (13 radnych) 

Wioletta Bednarska, Wiesław Gąsiorek, Justyna Łuczyńska, Justyna Mikinka-Dusińska, 

Mariusz Nadrowski, Marcin Piech, Kordian Skalski, Przemysław Szczech, Jarosław 

Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew Waprzko, Łukasz Wiktorowicz, Stanisław 

Zaborowski 

„WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (1 radny) 

Paweł Redzynia 

„BRAK GŁOSU” (1 radny) 

Kamila Kuźnicka  

 

Ad.4. 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński przedstawił porządek obrad i zapytał, czy są 

wnioski o jego zmianę.  

1. Otwarcie VII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 
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2. Stwierdzenie quorum. 

3. Wybór Sekretarza obrad. 

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z IV i V Sesji Rady Miejskiej.  

6. Informacja o stanie bezpieczeństwa gminy Rzgów.  

7. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Rzgowa. 

8. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Miejskiej wraz z 

radnymi. 

9. Przedstawienie sprawozdania z analizy złożonych oświadczeń majątkowych przez: 

a) Burmistrza Rzgowa;  

b) Przewodniczącego Rady Miejskiej w Rzgowie. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Raportu z realizacji Programu 

Ochrony Środowiska dla Gminy Rzgów na lata 2021-2025 z perspektywą do roku 2030 

wraz z monitoringiem stanu środowiska wg Programu Ochrony Środowiska” za lata 

2022-2023. (DRUK 1) 

11. Przedstawienie sprawozdania z przebiegu konsultacji projektu uchwały Rady Miejskiej 

w Rzgowie w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy Rzgów z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2025". 

(DRUK 2) 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy 

Rzgów z organizacjami pozarządowymi oraz  podmiotami, o których mowa 

w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie na rok 2025”. (DRUK 3) 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Rzgów na lata 2024-2034. (DRUK 13) 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Rzgów na rok 2024. 

(DRUK 4) 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości. (DRUK 5) 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zarządzenia poboru podatków w drodze 

inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

(DRUK 6) 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego 

gminy Rzgów. (DRUK 7)  

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Starowej Górze. 

(DRUK 8) 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Starowej Górze. 

(DRUK 9) 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Starowej Górze. 

(DRUK 10) 

21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wskazania na członka Kolegium 

Redakcyjnego czasopisma „Rzgów-Nasza Gmina”. (DRUK 11) 

22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLV/457/2022 z dnia 2 

marca 2022 r. w sprawie powołania Redaktora Naczelnego oraz Kolegium 

Redakcyjnego czasopisma "Rzgów-Nasza Gmina". (DRUK 12) 

23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej 

przeprowadzenia kontroli w Gminnym Ośrodku Kultury w Rzgowie. (DRUK 14) 

24. Komunikaty, sprawy różne.  

25. Zamknięcie VII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 
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Ad.5. 

Projekty protokołu z IV i V sesji zostały przyjęte bez uwag.  

 

Ad.6.  

Informacje o stanie bezpieczeństwa gminy Rzgów przedstawił p.o. Komendanta Komisariatu 

Policji w Rzgowie podinsp. Sławomir Sokołowski. Informacja stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.  

Radny Zbigniew Waprzko zapytał jakie gminy obejmują przestawione statystyki 

wykrywalności.  

p.o. Komendanta Komisariatu podinsp. Sławomir Sokołowski wyjaśnił, że obszarem działania  

Komisariatu Policji w Rzgowie jest gmina Rzgów i gmina Brójce.  

Radny Przemysław Szczech poprosił o kontrole na placu zabaw w Kalinku i Romanowie w 

godzinach wieczornych. 

Radna Kamila Kuźnicka poprosiła o skierowanie patroli policji na ul. Gruntową w Starowej 

Górze, na której obowiązuje strefa zamieszkania, której ludzie nie przestrzegają.    

Komendant zaproponował z korzystania krajowej mapy zagrożeń bezpieczeństwa, na której 

można zaznaczyć zaistniałą okoliczność, poza tym oczywiście skieruje prośbę do naczelnika 

ruchu drogowego w Koluszkach.  

Sołtys Stanisław Hoja zgłosił, że na Kalinie pojazdy ciężarowe poruszają się z nadmierną 

prędkością oraz jeżdżą z przekroczonym tonażem.  

Radny Przemysław Szczech poprosił jeszcze o kontrole za remizą OSP w Kalinku, ponieważ 

w ostatnim czasie doszło tam do kradzieży sprzętu OSP.   

Przewodniczący rady Jarosław Świerczyński zapytał jak wygląda kwestia organizacji ruchu 

podczas Święta Zmarłych.  

Komendant poinformował, że zaplanowano działania Policji od czwartku do poniedziałku, 

czyli dodatkowe patrole.  

Sołtys Agnieszka Grochowska poprosiła o więcej patroli pod szkołą w Rzgowie w godzinach 

7-8.30.  

 

Ad.7. 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej przedstawił Burmistrz Rzgowa Mateusz 

Kamiński. Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Ponadto Burmistrz poinformował, że Pan Jarosław Nettik został Dyrektorem Gminnej 

Przychodni Zdrowia w Rzgowie na kolejną kadencję.  

Sołtys sołectwa Rzgów I Bogna Kluczyńska zwróciła uwagę, że znaki pionowe na 

skrzyżowaniu ul. Glinianej-Południowej-Ogrodowej utrudniają poruszanie się na drodze 

pojazdom rolniczym.  

p.o. Kierownika Referatu Gospodarki Komunalnej Adam Stawiany wyjaśnił, że stała 

organizacja ruchu na ul. Południowej nie dopuszcza poruszania się pojazdów powyżej 3.5 t. 

takie pojazdy mogą poruszać się po ul. Polnej i z ul. Ogrodowej można skręcić w ul. Glinianą.  

Sołtys sołectwa Rzgów I Bogna Kluczyńska dodała, że ciężko jakąkolwiek maszyną rolniczą 

przejechać ul. Polną, ponieważ mieszkańcy parkują swoje samochody na ulicy.  

Radna Anna Tumińska-Kubasa poprosiła, aby sprawdzić czy linie ciągłe na ul. Ogrodowej nie 

są tak zaznaczone, że utrudnia to skręt mieszkańcom do swoich posesji, ponieważ miała takie 

sugestie.  

Wiceprzewodniczący rady Kordian Skalski zapytał kiedy zmieniała się organizacja ruchu na 

ul. Polnej i mogą nią jeździć pojazdy ciężarowe.  

p.o. Kierownika Referatu Gospodarki Komunalnej Adam Stawiany powiedział, że organizacja 

się nie zmieniała. Na ul. Południowej obowiązuje zakaz wjazdu samochodów ciężarowych 

powyżej 3.5 t, a na ul. Polnej obowiązuje zakaz wjazdu samochodów ciężarowych, a maszyna 

rolnicza nie jest pojazdem ciężarowym.  
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Ad.8. 

Przewodniczący rady Jarosław Świerczyński poinformował, co działo się w Radzie Miejskiej 

w okresie międzysesyjnym.  

 

Ad.9. 

a) Burmistrz Rzgowa Mateusz Kamiński przedstawił sprawozdanie z analizy złożonych 

oświadczeń majątkowych złożonych w roku 2024. Sprawozdanie stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.  

 

b) Przewodniczący rady Jarosław Świerczyński przedstawił sprawozdanie z analizy złożonych 

oświadczeń majątkowych złożonych w roku 2024. Sprawozdanie stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad.10. 

Projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji Rady.  

 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr VII/49/2024 w sprawie przyjęcia „Raportu z 

realizacji Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Rzgów na lata 2021-2025 z 

perspektywą do roku 2030 wraz z monitoringiem stanu środowiska wg Programu 

Ochrony Środowiska” za lata 2022-2023. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (14 radnych) 

Wioletta Bednarska, Wiesław Gąsiorek, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna 

Mikinka-Dusińska, Mariusz Nadrowski, Marcin Piech, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, 

Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew Waprzko, 

Łukasz Wiktorowicz 

„NIEOBECNY” (1 radny) 

Stanisław Zaborowski 

 

Ad.11. 

Sprawozdanie z przebiegu konsultacji projektu uchwały Rady Miejskiej w Rzgowie w sprawie 

przyjęcia „Programu współpracy Gminy Rzgów z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2025" przedstawiła Kierownik Referatu Rozwoju 

i Współpracy Społecznej Maria Kaczmarska. Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu.  

Przedstawiciel Smash Guzew zabrał głos w tym punkcie i poinformował, że działalność klubu 

skupia się na grze w tenisa stołowego. Klub powstał we wrześniu w 2023 r. i skupia 20 osób, 

które biorą udział w zawodach.  

 

Ad.12.  

Projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji Rady.  

 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały VII/50/2024 w sprawie przyjęcia „Programu 

współpracy Gminy Rzgów z organizacjami pozarządowymi oraz  podmiotami, o których 
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mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego 

i o wolontariacie na rok 2025”. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (14 radnych) 

Wioletta Bednarska, Wiesław Gąsiorek, Justyna Łuczyńska, Justyna Mikinka-Dusińska, 

Mariusz Nadrowski, Marcin Piech, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Przemysław Szczech, 

Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew Waprzko, Łukasz Wiktorowicz, 

Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNY” (1 radny) 

Kamila Kuźnicka 

 

Ad.13.  

Projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji Rady.  

 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały VII/51/2024 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Rzgów na lata 2024-2034. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (15 radnych) 

Wioletta Bednarska, Wiesław Gąsiorek, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna 

Mikinka-Dusińska, Mariusz Nadrowski, Marcin Piech, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, 

Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew Waprzko, 

Łukasz Wiktorowicz, Stanisław Zaborowski 

 

Ad.14. 

Projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji Rady.  

 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały VII/52/2024 w sprawie zmian w budżecie Gminy Rzgów 

na rok 2024. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (15 radnych) 

Wioletta Bednarska, Wiesław Gąsiorek, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna 

Mikinka-Dusińska, Mariusz Nadrowski, Marcin Piech, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, 

Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew Waprzko, 

Łukasz Wiktorowicz, Stanisław Zaborowski 

 

Ad.15. 

Projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji Rady.  

Radna Justyna Łuczyńska złożyła wniosek formalny dotyczący pozostawienia stawek podatku 

od nieruchomości na poziomie roku 2024.  

 

Przewodniczący rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie wniosek formalny w 

sprawie pozostawienia wysokości stawek podatku od nieruchomości bez zmian, czyli takich 

jak w roku 2024. Wniosek formalny radnej Justyny Łuczyńskiej. 
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W głosowaniu – 9 „za”, 0 „przeciw”, 6 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu wniosku formalnego radnej Justyny Łuczyńskiej.   

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (9 radnych) 

Wioletta Bednarska, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna Mikinka-Dusińska, Paweł 

Redzynia, Kordian Skalski, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Łukasz 

Wiktorowicz 

„WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ” (6 radnych) 

Wiesław Gąsiorek, Mariusz Nadrowski, Marcin Piech, Przemysław Szczech, Zbigniew 

Waprzko, Stanisław Zaborowski 

 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie projekt uchwały 

zawierający stawki podatku od nieruchomości uchwalone na rok 2024 zgodnie z przyjętym 

wnioskiem formalnym. Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 12 „za”, 0 „przeciw”, 3 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały VII/53/2024 w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (12 radnych) 

Wioletta Bednarska, Wiesław Gąsiorek, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna 

Mikinka-Dusińska, Marcin Piech, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Przemysław Szczech, 

Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Łukasz Wiktorowicz 

„WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ” (3 radnych) 

Mariusz Nadrowski, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

 

Ad.16. 

Projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji Rady.  

 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały VII/54/2024 w sprawie zarządzenia poboru podatków w 

drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia za 

inkaso. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (15 radnych) 

Wioletta Bednarska, Wiesław Gąsiorek, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna 

Mikinka-Dusińska, Mariusz Nadrowski, Marcin Piech, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, 

Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew Waprzko, 

Łukasz Wiktorowicz, Stanisław Zaborowski 

 

Ad.17. 

Projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji Rady.  

 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały VII/55/2024 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

planu ogólnego gminy Rzgów. 
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Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (15 radnych) 

Wioletta Bednarska, Wiesław Gąsiorek, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna 

Mikinka-Dusińska, Mariusz Nadrowski, Marcin Piech, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, 

Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew Waprzko, 

Łukasz Wiktorowicz, Stanisław Zaborowski 

 

Ad.18. 

Projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji Rady.  

 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr VII/56/2024 w sprawie nadania nazwy ulicy w 

Starowej Górze. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (15 radnych) 

Wioletta Bednarska, Wiesław Gąsiorek, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna 

Mikinka-Dusińska, Mariusz Nadrowski, Marcin Piech, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, 

Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew Waprzko, 

Łukasz Wiktorowicz, Stanisław Zaborowski 

 

Ad.19. 

Projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji Rady.  

 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr VII/57/2024 w sprawie nadania nazwy ulicy w 

Starowej Górze. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (15 radnych) 

Wioletta Bednarska, Wiesław Gąsiorek, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna 

Mikinka-Dusińska, Mariusz Nadrowski, Marcin Piech, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, 

Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew Waprzko, 

Łukasz Wiktorowicz, Stanisław Zaborowski 

 

Ad.20. 

Projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji Rady.  

 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr VII/58/2024 w sprawie nadania nazwy ulicy w 

Starowej Górze. 

 

 

 

 



       

8 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (15 radnych) 

Wioletta Bednarska, Wiesław Gąsiorek, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna 

Mikinka-Dusińska, Mariusz Nadrowski, Marcin Piech, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, 

Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew Waprzko, 

Łukasz Wiktorowicz, Stanisław Zaborowski 

 

Ad.21. 

Projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji Rady.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Kordian Skalski poprosił o przedstawienie początkowej uchwały 

tworzącej gazetę „Rzgów-Nasza Gmina”.  

Przewodniczący rady zarządził przerwę w celu dostarczenia uchwały.  

 

Przerwa do godz. 11.20.  

 

W związku z tym, że nie udało się odnaleźć w tak krótkim czasie uchwały o która proszono 

Wiceprzewodniczący rady Kordian Skalski zgłosił wniosek o zdjęcie z porządku obrad punktu 

21 i 22.  

 

Przewodniczący rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie wniosek w sprawie 

zdjęcia punktu 21 i 22 z porządku obrad VII sesji Rady. Wniosek formalny 

Wiceprzewodniczącego rady Kordiana Skalskiego. 

W głosowaniu – 10 „za”, 4 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się” Rada Miejska w Rzgowie 

bezwzględną większością głosów postanowiła o przyjęciu wniosku Wiceprzewodniczącego 

rady Kordiana Skalskiego.  

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (10 radnych) 

Wioletta Bednarska, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna Mikinka-Dusińska, Marcin 

Piech, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, 

Łukasz Wiktorowicz 

„PRZECIW” (4 radnych) 

Mariusz Nadrowski, Przemysław Szczech, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

„WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (1 radny) 

Wiesław Gąsiorek 

 

Punkt zdjęty z porządku obrad.  

 

Ad.22. 

Punkt zdjęty z porządku obrad.  

 

Ad.23. 

Projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji Rady.  

 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 14 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr VII/59/2024 w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej 

przeprowadzenia kontroli w Gminnym Ośrodku Kultury w Rzgowie. 
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Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (14 radnych) 

Wioletta Bednarska, Wiesław Gąsiorek, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna 

Mikinka-Dusińska, Mariusz Nadrowski, Marcin Piech, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, 

Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew Waprzko, 

Łukasz Wiktorowicz 

„WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (1 radny) 

Stanisław Zaborowski 

 

Ad.24. 

Radna Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego Marta Stasiak podziękowała za gościnę, 

organizację i przyjęcie Rady Powiatu w Urzędzie Miejskim w Rzgowie. Radna zaprosiła 

serdecznie radnych na dzień 10.12. na obchody 25-lecia Powiatu Łódzkiego Wschodniego, 

które odbędą się w Filharmonii Łódzkiej.  

Radna Kamila Kuźnicka poprosiła o utwardzenie odcinka drogi ul. Jana Pawła II.  

p.o. Kierownika Adam Stawiany powiedział, że jeżeli zostało uprzątnięte pobocze to w 

przeciągu tygodnia pojawi się tam ekipa.   

Radna Justyna Mikinka-Dusińska zapytała jaki jest w przypadku, gdy nie dostaliśmy 

dofinansowania na Konstantynę i co z oświetleniem na ul. Widokowej. 

Burmistrz powiedział, że nadal będzie próbował pozyskać środki na drogę w Konstantynie.  

p.o. Kierownika Referatu Inwestycji Paweł Pietrzak powiedział, że nie ma zamkniętej 

procedury na oświetlenie ul. Widokowej, ponieważ jest dużo ofert, a więc umowa nie zostanie 

podpisana do końca miesiąca.    

Radna Justyna Łuczyńska zapytała na jakim etapie jest przetarg na inwestycję dotycząca dróg 

na osiedlu ul. Nadrzeczna, Jagiellończyka i czy w rym roku uda się podpisać umowę.  

p.o. Kierownika Referatu Inwestycji Paweł Pietrzak powiedział, że oferty przewyższają kwotę 

zaplanowaną w budżecie, dlatego planowane jest unieważnienie przetargu. Specyfikacja 

zostanie zmieniona tak, aby mogło się zgłosił więcej oferentów do przetargu.  

Wiceprzewodniczący rady Kordian Skalski zwrócił uwagę, że wnioskował o inny zakres prac 

na drogach ul. Przejazd, Plac 500-lecia, ul. Rawska niż zostało ogłoszone w przetargu. 

Mieszkańcy sygnalizują, że prawdopodobnie jest uszkodzone oświetlenie na przejściu dla 

pieszych ul. Rzemieślnicza i Tuszyńska.    

p.o. Kierownika Adam Stawiany powiedział, że sprawdzi czy na oświetlenie jest jeszcze 

gwarancja.  

Burmistrz powiedział, że propozycja radnego Kordiana Skalskiego była nienalana, dlatego aby 

była realna to należy wykonać przede wszystkim odwodnienie i stworzenie możliwości na 

przyszłość.    

Radna Anna Tumińska-Kubasa zgłosiła, aby naprawić znak w Starowej Górze przy ul. 

Centralnej 39, na ul. Cegielnianej przy wjeździe do Gospodarza uzupełnienie ubytków. Radna 

zapytała na jakim etapie są inwestycje z Polskiego Ładu ul. Zbożowa i Łanowa.     

p.o. Kierownika Referatu Inwestycji Paweł Pietrzak powiedział, że umowa została zawarta na 

realizacje tej inwestycji.  

Radna Wioletta Bednarska zapytała co ustalono na spotkaniu z GDDKiA w sprawie drogi 714.  

p.o. Kierownika Adam Stawiany powiedział, że na spotkaniu dążono do tego, aby gmina 

występowała z wnioskiem o zmianę organizacji ruchu na tej drodze a starosta ją zatwierdzał.  

Radny Mariusz Nadrowski poprosił o przegląd oświetlenia m.in. na ul. Pałacowej. 

Radny Zbigniew Waprzko zgłosił uszkodzoną kratkę odwodnieniową w chodniku przy posesji 

Kalino 51. Zginął słupek z chodnika przy SP w Kalinie, należy to uzupełnić aby kierowcy nie 

omijali progu zwalniającego. Kierowcy zgłaszają, że na ul. Granitowej progi zwalniające nie 

są dobrze oznakowane.  

Radna Justyna Łuczyńska wyraziła swoje zaniepokojenie kwestią unieważnienia przetargu na 

drogi na osiedlu w Rzgowie. Ponadto radna zapytała kiedy zostanie zainstalowana lampa na 
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dróżce harcerskiej. Radna poprosiła o więcej informacji na temat wycieku danych osobowych 

z MOPSu. Radna zapytała czy byłaby taka możliwość, aby osoby niepełnosprawne mogłyby 

brać udział w gminnych przestawieniach wystawianych w GOK bez kupowania biletu.  

Burmistrz sprawdzi co da się zrobić z darmowym udziałem w spektaklach gminnych.  

Kierownik Referatu Maria Kaczmarska wyjaśniał, że zgodnie z obowiązująca procedurą w 

Urzędzie Kierownik MOPS mimo podjedzenia wycieku danych zawiadomiła wszystkie osoby, 

których to może dotyczyć. Sytuacja została zgłoszona do odpowiednich urzędów, trwa 

procedura wyjaśniająca.   

p.o. Kierownika Referatu Inwestycji Paweł Pietrzak co do oświetlenia dróżki harcerskiej są 

dwie drogi, jedna zgłoszenia przez PGE albo druga oświetlenie ledowe.  

Radny Łukasz Wiktorowicz zapytała kiedy zostaną ogłoszone postępowania przetargowe na ul. 

Klonową i Inspektową.  

p.o. Kierownika Referatu Inwestycji Paweł Pietrzak powiedział, że ta inwestycja była ujęta w 

jedynym postępowaniu przetargowym na prace projektowe, co przewyższyło kwotę 

zaplanowaną w budżecie.   

Radny Zbigniew Waprzko zgłosił, że bardzo uszkodzony chodnik jest przy posesji nr 78 w 

Kalinie.  

Radna Rady Powiatu Marta Stasiak poprosiła o pochylenie się nad następującymi ulicami w 

Starowej Górze, ul. Inspektową na której znajduje się przedszkole oraz ul. Żwirową, która jest 

gruntową i powstaje bardzo duży kurz.    

 

Ad.25. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński 

o godz. 13:23 zamknął obrady VII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie.  

 

Dokładny zapis obrad VII sesji znajduje się na stronach: 

- Biuletynu Informacji Publicznej w zakładce Rada Miejska w Rzgowie – zapis obrazu  

i dźwięku z sesji Rady Miejskiej kadencja 2024-2029, rok 2024.  

- www.rzgow.pl w zakładce Sesje Rady Miejskiej On-Line.   

 
 

Protokół sporządziła:     Obradom przewodniczył: 

  

 

 

http://www.rzgow.pl/

